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Enquesta | Creus que ja s'ha de
retirar la mascareta en interiors?
Argimon veu amb bons ulls una retirada massiva d'aquest element acordada al
Consell Interterritorial de Salut i a la Conferència de Presidents d'esta setmana

Un centre comercial, en una imatge d'arxiu | Arxiu

La retirada de la mascareta en espais interiors ja protagonitza el debat públic al voltant de la
pandèmia. El conseller de Salut, Josep Maria Argimon, veuria amb bons ulls que es decidís una
retirada massiva d'aquest element després del Consell Interterritorial de Salut i de la
Conferència de Presidents previstes aquesta setmana. En aquests moments, diu Argimon, el
que cal és "començar a normalitzar".

Este mateix dijous el cap d'Epidemiologia del Clínic de Barcelona, Antoni Trilla, també ha
defensat la necessitat d'abordar el debat sobre la mascareta: "Ja és el moment de conviure amb
la malaltia", ha afirmat. La fi de l'obligatorietat de la mascareta en interiors seria un pas més
per donar per acabada la pandèmia. I tu, ets partidari de la retirada d'aquest element de protecció
en espais interiors?
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